

卫理公会以萨迦守望者 20-26/06/2024

六月第四个星期的祷告事项

一、家庭

1. 为每一个基督徒家庭能重视与实践信仰传承祷告。家庭是教会最基本的组成单位，愿基督徒都能像约书亚一样，带领整家人火热事奉主，将火热的心传承给子孙，以致整个家在神在人眼中都成为蒙福的一家。
2. 为着家庭中的病痛者祷告。祈求天父上帝怜悯医治每一位患病、正与病魔搏斗的家人；愿天父的爱触摸他们，使他们经历从神而来的平安；又求天父赐给他们信心、盼望和勇气，靠着神坚持到底。

二、教会

1. 世界经济大萧条带来许多百姓失业，手停口也停，一家人的生活面临窘境。加上通货膨胀，人民更是面临极大的经济压力。祷告教会能对经济面临困难的家庭有同理心和爱心，伸出援手给予物资上的帮助，助人度过难关。
2. 祷告弟兄姐妹有勇气和智慧来联系与关怀失丧的人，使他们能归向真葡萄树基督的怀抱，领受救恩，生命活得更丰盛。

三、国家

1. 研究显示我国华裔的社会与政治参与度较巫裔来得低。祷告，华社的社政冷感能得到改善，除了注重经济发展，华人也能关心国事，为国家做出贡献。
https://youtu.be/2sIQ7_Jppcw?t=199
2. 砂拉越总理阿邦佐表示明年砂州将拟定新政策以控制肉价。求主保守砂拉越政府能有智慧及远见，制定最适当的政策，让商家及百姓都达致双赢的局面。
<https://www.sinchew.com.my/news/20240617/nation/5690374>

四、世界

1. 以色列对哈马斯已进行了 8 个月的军事进攻，加沙人道危机持续恶化，其中儿童营养不良问题日趋严重。联合国报告指出，加沙普遍存在饥荒，数十万人正处于饥荒边缘。祷告以巴双方能采取更多措施，让人道物资能进入有需要的地区。
<https://www.sinchew.com.my/news/20240616/international/5687484>
2. 全球多达四成土地正面临荒漠化，若此趋势持续，将来的地球生态可能无法支撑人类的生命。祷告，各界可以团结起来，采取行动，以保护地球的生态。
<https://news.un.org/zh/news>

The Methodist Issachar Watcher 20-26/06/2024

Prayer Items for 4th week of June

A. Family

1. Pray for every Christian family to value and practice family discipleship. The family is the most basic unit of the church. Pray that Christians can lead their families to serve the Lord fervently like Joshua and pass on the torch of faith to their children and grandchildren, so that the whole family will become a blessed family in God.
2. Pray for the sick in the family, that God will show mercy and heal family members who are struggling with their ailments; May the love of God touch them so that they can experience the peace of God; and pray that God will give them the faith, hope, and courage to persevere through their hardships.

B. Church

1. The great recession of the world economy has caused many people to be out of work, and the many families are facing financial problems because of it. Coupled with inflation, we are facing great economic pressure. Pray that the church will have empathy and love for families facing economic difficulties and extend a helping hand to those who are in need.
2. Pray for courage and wisdom to reach out to the lost, so that they and their households can return to the true vine, return to the embrace of Jesus Christ, and be saved.

C. Nation

1. Research shows that the social and political participation of Malaysian Chinese is lower than that of Malays. Pray that the social and political indifference of the Chinese community can be improved. In addition to focusing on economic development, pray that the Chinese Malaysians can also care about national affairs and contribute to the country.
2. Sarawak Premier Abang Jo said that Sarawak will formulate new policies in the coming year to control the prices of meat. Pray that the Sarawak government will have the wisdom and foresight to formulate the most appropriate policies so that sellers and people can achieve a win-win situation.

D. World

1. As the Israel-Gaza Conflict drags on into its eighth month, the humanitarian crisis in Gaza has continued to worsen, and the problem of child malnutrition has become increasingly serious. A United Nations report states that famine is widespread in Gaza, with hundreds of thousands of people on the verge of famine. Pray that the authorities from both sides will take greater measures to allow humanitarian supplies to reach areas that are in need.
2. As much as 40% of the world's land is facing desertification. If this trend continues, the earth's ecology may not be able to support human life in the future. Pray that all walks of life can unite and take action to protect the earth's ecology.

Pengawal Isakhar Methodist 20-26/06/2024

Doa minggu keempat Jun

A. Keluarga

1. Berdoa agar keluarga Kristian mementingkan dan mempraktikkan menwarisi kepercayaan dalam keluarga. Keluarga adalah unit asas dalam gereja, semoga semua Kristian seperti Yosua, memimpin sekeluarga melayani Allah, menwarisi keyakinan kepada keturunan, supaya sekeluarga menjadi yang berkenan dalam hati Allah.
2. Berdoa untuk orang yang sakit dalam keluarga. Mohon Allah merawat mereka yang sedang bertentang dengan penyakit, Mohon Kasih Sayang Allah memenuhi mereka, kesejahteraan Allah memenuhi mereka, memberkati mereka dengan keyakinan, harapan dan keberanian, teruskan bergantung kepada Allah.

B. Gereja

1. Kemelesetan ekonomi dunia telah menyebabkan ramai orang kehilangan pekerjaan, kehidupan keluarga menghadapi dilema yang besar. Ditambah dengan inflasi, rakyat menghadapi tekanan ekonomi yang hebat. Berdoalah agar gereja mempunyai empati dan kasih sayang terhadap keluarga yang menghadapi masalah ekonomi, dan memberikan bantuan material untuk menyenangkan kesukaran mereka.
2. Berdoa untuk saudara saudari dipenuhi keberanian dan kebijaksanaan untuk mengambil berat orang bukan percaya, agar mereka dalam mempercayai Yesus Kristus, menerima penyelamatan dan memperoleh kehidupan yang berlimpahan.

C. Negara

1. Penyelidikan menunjukkan bahawa penyertaan sosial dan politik masyarakat Cina Malaysia adalah lebih rendah daripada penyertaan masyarakat Melayu. Berdoa agar sikap tidak ambil peduli sosial dan politik masyarakat Cina dapat dipertingkatkan Selain menumpukan perhatian kepada pembangunan ekonomi, orang Cina juga dapat mengambil berat hal ehwal negara dan menyumbang kepada negara.
2. Perdana Menteri Sarawak Abang Jo berkata Sarawak akan menggubal dasar baharu tahun depan untuk mengawal harga daging. Berdoalah agar kerajaan Sarawak mempunyai kebijaksanaan dan pandangan jauh untuk merangka dasar yang paling sesuai supaya perniagaan dan rakyat mendapat manfaat.

D. Dunia

1. Israel telah melakukan serangan ketenteraan terhadap Hamas selama lapan bulan Krisis kemanusiaan di Gaza terus bertambah buruk, dan masalah kekurangan zat makanan kanak-kanak menjadi semakin serius. Laporan Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu menyatakan bahawa kebuluran berleluasa di Gaza, dengan ratusan ribu orang di ambang kebuluran. Berdoalah agar pihak berkuasa Israel dan Palestin akan mengambil lebih banyak langkah untuk membolehkan bekalan kemanusiaan sampai ke kawasan yang memerlukan.
2. Sebanyak 40% bumi dunia menghadapi desertifikasi. Jika trend ini berterusan, ekologi bumi mungkin tidak dapat menampung kehidupan manusia pada masa hadapan. Berdoa agar semua lapisan masyarakat dapat bersatu dan mengambil tindakan untuk menjaga ekologi bumi.